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Protokół Nr 16/20 

z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji 

 z  dnia 9 września 2020 r. 

 

Posiedzenie komisji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego Trzcianki  

w godzinach od 15:15 do 16:00. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1) członkowie komisji, zgodnie z załączoną listą obecności, 

2) Krzysztof W. Jaworski – Burmistrz Trzcianki. 

Ad 1) Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący komisji pan Adam Prankiewicz 

witając gości i członków komisji.  

Ad 2) Przedstawienie porządku posiedzenia. 

Przewodniczący komisji Adam Prankiewicz odczytał porządek 

posiedzenia. Porządek posiedzenia został przyjęty w głosowaniu: za 5, przeciw 

0, wstrzymujących się 0.  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Przedstawienie porządku posiedzenia.  

3. Zatwierdzenie protokołu Nr 15/20 z dnia 01.07.2020 r. 

4. Opracowanie planu pracy Komisji na II półrocze 2020 roku. 

5. Analiza materiałów na sesję  Rady Miejskiej Trzcianki. 

6. Wnioski komisji i ich realizacja. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

Ad 3) Zatwierdzenie protokołu Nr 15/20 z dnia 01.07.2020 r. 

Do protokołu nie było uwag. Protokół został zatwierdzony w głosowaniu: 

za 5, przeciw 0, wstrzymujących się 0.  

 

 



2 
 

Ad 4) Opracowanie planu pracy Komisji na II półrocze 2020 roku. 

Po dyskusji członkowie komisji ustalili, że plan pracy komisji ędzie 

przedstawiał się następująco: 

Wrzesień 

1. Wnioski komisji do projektu budżetu na 2021 rok. 

2. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej Trzcianki. 

3. Sprawy wniesione do komisji. 

4. Wnioski komisji i ich realizacja.  

Październik 

1. Zapoznanie się ze stanem wybranych obiektów sportowych, działających 

przy poszczególnych klubach na terenie gminy Trzcianka. Spotkanie  z 

przedstawicielami klubów sportowych.  

2. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej Trzcianki. 

3. Sprawy wniesione do komisji. 

4. Wnioski komisji i ich realizacja.  

Listopad 

1. Harmonogram potrzeby ścieżek rowerowych w gminie Trzcianka. 

2. Zapoznanie się ze stopniem realizacji dotacji zadań statutowych klubów  

i stowarzyszeń. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej Trzcianki. 

4. Sprawy wniesione do komisji. 

5. Wnioski komisji i ich realizacja.  

Grudzień  

1. Spotkanie z przedstawicielami instytucji kultury  funkcjonującymi w 

gminie Trzcianka w kontekście budżetu na 2021 rok.  

2. Zaopiniowanie  projektem budżetu gminy Trzcianka na 2021 rok. 

3. Ustalenie planu pracy komisji na I półrocze 2021 roku.  

4. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej Trzcianki. 

5. Sprawy wniesione do komisji. 
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6. Wnioski komisji i ich realizacja.  

Plan pracy został zatwierdzony w głosowaniu: za 5, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Ad 5) Analiza materiałów na sesję  Rady Miejskiej Trzcianki. 

 Podczas posiedzenia Komisji, członkowie komisji zapoznali się z 

następującymi projektami uchwał: 

-Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy  Finansowej 

gminy Trzcianka na lata 2020 – 2032. 

-Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok. 

-Projekt uchwały w sprawie maksymalnej wysokości wynagrodzenia 

dziennego opiekuna oraz zasad jego ustalania. 

-Projekt uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa  

w gminie Trzcianka. 

-Projekt uchwały w sprawie szczególnego trybu umarzania zadłużenia za 

lokale mieszkalne stanowiące własność gminy Trzcianka. 

-Projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości rolnej na terenie miasta 

Trzcianki. 

-Projekt uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Trzcianka ze 

Stowarzyszenia Związku Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej. 

-Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę Nr XVIII/172/19  Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie przyjęcie Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2020 

rok. 

-Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr X/92/19 Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie utworzenia Oddziału 

Żłobkowego w Gminnym Przedszkolu nr 4 w Trzciance oraz nadania mu 

statutu. 

-Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  Nr XXXII/279/17  Rady 

Miejskiej Trzcianki z dnia 23 lutego 2017 r. w sprawie sieci publicznych 
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przedszkoli  

i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych w gminie Trzcianka. 

-Projekt  uchwały zmieniającej  uchwałę  Nr XLIII/275/13 Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 11 kwietnia 2013 r. w sprawie uchwalenia statutu Gminy 

Trzcianka. 

-Projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela 

nieruchomości. 

-Projekt uchwały w sprawie aktualizacji „Planu gospodarki niskoemisyjnej 

dla gminy Trzcianka”. 

-Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXII/127/08 Rady 

Miejskiej Trzcianki z dnia 26 czerwca 2008 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru farmy wiatrowej w rejonie wsi Siedlisko, gmina Trzcianka. 

-Projekt uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę. 

-Projekt  uchwały w sprawie  przyjęcia planów  pracy  komisji stałych Rady 

Miejskiej Trzcianki na II półrocze 2020 roku. 

Komisja wnioskuje do Rady o wprowadzenie załącznika Nr 5. Plan pracy 

Komisji Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji. 

Ad 6) Wnioski Komisji i ich realizacja. 

  Przewodniczący komisji Adam Prankiewicz zapytał czy ktoś z radnych- 

członków komisji chciałby złożyć wniosek do przyszłorocznego budżetu 

gminy? 

  Radny Łukasz Walkowiak złożył wniosek do przyszłorocznego budżetu  

o montaż progów zwalniających na ulicy Konopnickiej. Sytuacja mimo 

parkujących aut po obu stronach ulicy nie zmienia się nadal. Kierowcy 

korzystają w bardzo dobrej nawierzchni, która tam jest i nie dostosowują swojej 

prędkości do sytuacji na drodze. Po konsultacji z mieszkańcami ul. 

Konopnickiej, którzy mieliby obok swoich domów te progi, stwierdził, że 
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wniosek byłby uzasadniony, ponieważ te osoby wyraziły zgodę na montaż 

progów obok swoich domów.   

  Ponadto Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji 

złożyła następujące wnioski do budżetu na 2021 rok: 

-Wykonanie oświetlenia bocznego boiska OSIR. 

-Zamontowanie jednej lampy na łączniku ul. Żeromskiego z os. Lelewela przed 

dojazdem do ronda (os. Lelewela). 

-Sukcesywne doświetlanie przejść dla pieszych w gminie Trzcianka. 

-Budowa boiska przy osiedlu Fałata w Trzciance. 

  Przewodniczący Komisji Adam Prankiewicz poddał pod głosowanie 

wnioski Komisji oraz wniosek radnego Łukasza Walkowiaka do budżetu na 

2021 rok. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji przyjęła niniejsze 

wnioski do budżetu na 2021 rok w głosowaniu: za 6, przeciw 0, 

wstrzymujących się 0.  

  Radny Tomasz Tomczak zapytał o ruch okólny na Placu Pocztowym, czy 

coś wiadomo w tym temacie więcej? 

  Pan Krzysztof W. Jaworski odpowiedział, że na sesji będzie 

przedstawiony projekt organizacji ruchu, on uwzględnia zablokowanie ruchu 

północnozachodniej części placu, czyli wjeżdżając od strony Poczty, jest to 

droga jednokierunkowa, tak jak była i potem następuje nakaz jazdy w lewo w ul. 

Wita Stwosza i zakaz jazdy prosto, który nie dotyczy: zaopatrzenia osób które 

dowożą tam towar, taksówkarzy i pojazdów elektrycznych. Mieszkańcy tak jak 

teraz mają zapewnione dojazdy do swoich posesji od tyłu, nieruchomości są 

dostępne z dwóch stron, wyjazdy na podwórka są de facto od strony ul. 

Orzeszkowej i od strony ul. Chopina, tak od dwóch lat tak to wygląda  

i Burmistrz był za tym aby tak pozostało, aby ten ruch minimalizować. 

Przestrzeń w centrum miasta powinna być dedykowana pieszym ku spędzaniu 

wolnego czasu. Dodał, że Komisja Spraw Społecznych przychyliła się do tego 
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pomysłu. Był przekonany, że uwagi będą zgłaszane do tego pomysłu, ale należy 

rozważyć co jest ważniejsze bezpieczeństwo użytkowników, mieszkańców, 

dzieci, czy to że chcemy dookoła placu jeździć i ten ruch zakłócać. 

Dyskutowano jeszcze nad problemem braku miejsc parkingowych przy 

Targowisku. Burmistrz dodał, że jest propozycja jest taka aby ul. Wita Stwosza 

do ul. Orzeszkowej była jednokierunkowa, co pozwoli na to żeby chociaż 4-5 

miejsc parkingowych się pojawiło. Nie zmienia to faktu małej ilości miejsc 

parkingowych na Targowisku Miejskim. Ten temat Targowiska pewnie 

poruszony będzie przed sezonem wiosennym.  

  Radny Tomasz Tomczak zapytał czy organizacja ruchu będzie też 

organizowała ruch na początku ulicy Chopina, w tej chwili jest problem z 

ruchem na tej ulicy. 

  Krzysztof W. Jaworski odpowiedział, że organizacja ruchu będzie się 

zamykać w Placu Pocztowym wraz z ul. Spokojną i część ul. Wita Stwosza. 

Jako, że planuje się wprowadzić tam strefę zamieszkania, zminimalizować ilość 

znaków, aby uspokoić ruch, w jakiś sposób będzie to zaznaczone poprzez 

gumowe pasy akustyczne, znaki poziome aby pokazać, że jest tam strefa 

zamieszkania, analogicznie będzie tak samo od strony ronda.  

  Radny Tomasz Tomczak zapytał o Wyścig Bałtyk-Karkonosze, który 

skrócono o etap trzcianecki, jaka przyczyna? 

 Krzysztof W. Jaworski odpowiedział, że organizator nie miał zgody na 

wyjazd z Kołobrzegu.   

  Przewodniczący komisji Adam Prankiewicz poinformował, że Radni 

otrzymali zaproszenie na II Turniej Samorządowców, który odbędzie się 

25.09.2020 r. w Drawsku. Zapraszał radnych do udziału w tym wydarzeniu.  

  Radny Ryszard Wilant poinformował o tym, że samochód dla OSP Biała 

jest gotowy, wstępnie na 25.09.2020 r. jest umówiony na odbiór samochodu.  

  Krzysztof W. Jaworski poinformował radnych, że na 26.09.2020 r. 

planowane jest otwarcie drogi Straduń – Smolarnia.  
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Ad 7) Zamknięcie posiedzenia. 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji 

Adam Prankiewicz zamknął posiedzenie komisji dziękując wszystkim obecnym 

za dyskusję i czynny udział w posiedzeniu. 

 

  Protokolant      Przewodniczący Komisji 

/-/Ewelina Ćwiek        /-/ Adam Prankiewicz 


